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Abstract (en)
Transport device for paper sheets with a multiplicity of parallel, driven transport rollers (6) which are provided with pressing balls (28) bearing on
them, form a conveyor train (5) and are arranged obliquely to an aligning rail (11), in which the aligning rail (11) is not provided in the region of
the transport rollers (6) and is not provided with recesses in which the paper sheets guided along the aligning rail (11) often get stuck. A device is
provided in which the causes of such malfunctions in the paper conveying are eliminated and the conveyor train can be made easily accessible
at any time. This is achieved in that the aligning rail (11) is arranged laterally next to the conveyor rollers (6) in the conveyor train plane (4) and,
together with the ball cages (27) containing the pressing balls (28), is fastened to a holder (22) whose one angular leg (20) extends parallel to the
transport train (5) when in a service position, which holder is mounted on a bearing wall (3) below the aligning rail (11) so as to be pivotable about a
horizontal pivot axis (25). <IMAGE>

Abstract (de)
Transportvorrichtung für Papierbögen mit einer Vielzahl von angetriebenen, mit aufliegenden Anpreßkugeln (28) versehene, parallelen
Tranportwalzen (6), die eine Transportbahn (5) bilden und schräg zu einer Ausrichtschiene (11) angeordnet sind, bei der die Ausrichtschiene (11)
nicht im Bereich der Transportwalzen (6) und nicht mit Ausnehmungen versehen ist, in welchen die entlang der Ausrichtschiene (11) geführten
Papierbögen häufig hängen bleiben. Es wird eine Vorrichtung geschaffen, bei der die Ursachen für derartige Störungen des Papiertransports
beseitigt sind und die Transportbahn jederzeit leicht zugänglich gemacht werden kann. Erreicht wird dies dadurch, daß die Ausrichtschiene (11)
seitlich neben den Transportwalzen (6) in der Transportbahnebene (4) angeordnet und gemeinsam mit den die Anpreßkugeln (28) enthaltenden
Kugelkäfigen (27) an einem Halter (22) befestigt ist, dessen eine Winkelschenkel (20) in Gebrauchslage parallel zur Transportbahn (5) verläuft und
der an einer Lagerwand (3) unterhalb der Ausrichtschiene (11) um eine horizontale Schwenkachse (25) schwenkbar gelagert ist. <IMAGE>
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